

Elementary Comprehensive Chinese

Course Description

This course aims to help international students master about 1200 Chinese words, acquire basic knowledge of Chinese phonetics, grammar, vocabulary, sentence pattern. It will integrate Chinese listening, speaking, reading and writing trainings, cultivate and enhance students' communicative competence in Chinese.

- 1) Daily listening and speaking exercises offer great opportunities for the international students to practice simple conversation on various social occasions so that they will obtain basic Chinese listening and speaking skills to reach the communicative demands in daily life, study and work.
- 2) Reading and writing training is carried out in order that the students can not only recognize and read Chinese characters, but also master the basic structure of Chinese characters, write characters, thus to enhance the comprehension and memorization of Chinese characters and vocabulary. Besides, Chinese reading and writing abilities will be actively cultivated through a reasonable amount of translating exercises to the students.

Text Book

Road to Success, Beijing: Beijing Language and Culture University Press, 2008

张辉《成功之路》入门篇，北京语言文化大学出版社，2008年第1版。

杨楠《成功之路》起步篇，北京语言文化大学出版社，2008年第1版。

张莉《成功之路》顺利篇，北京语言文化大学出版社，2008年第1版。

Reference Book

杨寄洲《汉语教程》第一、二册，北京语言文化大学出版社，2006年第2版。

陈作宏、田艳《体验汉语》留学篇（教材及练习册），高等教育出版社，2005年。

戴汝潜，《汉字教与学》，山东教育出版社，1999年。

丁永寿，《看图说话》，北京语言文化大学出版社，2002年。

胡波、杨雪梅，《汉语听力教程》第一册，北京语言文化大学出版社，1999年。

李铭起，《初级汉语听力》，北京语言文化大学出版社，1999年。

刘岚云，《汉字读写练习》，北京语言学院出版社，1995年。

彭志平《汉语阅读教程》第一册及第二册（上），北京语言文化大学出版社，2009年。

王钟华，《对外汉语教学初级阶段课程规范》，北京语言文化大学出版社，1999年。

张丽娜《步步高汉语阅读教程》第一册，北京语言文化大学出版社，2007年。

郑国雄、陈光磊，《你说·我说·大家说 2-日常口语》，北京语言文化大学出版社，2002年。